

Referat TKB-møte 03.02.2025, kl 20:30-21:30:

Deltakere: Martin Corell (Leder), Beate Vinkler Rasmussen (nestleder), Lena Boysen Hillestad, Silje Holmsen, Tom Skogsholm, Niels Joachim Stang

Agenda:

1. Oppdatering fra leder – MC

a. Generelt

1. Har hatt et styremøte etter nyttår for å gå gjennom budsjett. Er ikke midler til å ansette sportssjef, så det må isåfall dekkes på 'prosjektbasis'.
2. Budsjettet er på 300k for hele Toppidrettskomiteen.
3. Hvordan skal man da forholde seg til Olympiatoppen og satsing der? Forbundet bekreftet ovenfor OLT at det var midler og ønske om å satse på dette, legger man da den satsingen på is?
4. Spenner bein under toppidrettssatsingen, vanskelig å drive det fremover med ren frivillighet.
5. Hva tilbyr man egentlig til utøverne nå?
6. Går imot det som ble diskutert på Tinget i 2025 og ønsket fra miljøet om å ha en satsing på toppidrett som inkluderer f.eks. en trener.
7. **Martin lager utkast på brev til styret om toppidrettssatsing**

b. NM

1. Ikke hørt noe mer fra Trysil, kontrakt er sendt i retur med justeringer
2. **TKB ringer Trysil og hører om det er noe mer utestående som skal diskuteres**

2. Oppdatering på toppidrett – BVR & MC

a. LL-uttak i år og fremover – Koblet mot toppidrettsmodellen?

1. Kontrakter sendt ut – men vanskelig gitt redusert toppidrettstilbud pga budsjettkutt
2. Beate har lagd skriv om status, hva utøverne forventer, mål, hva man kan bidra med osv som er delt med Toppidrettskomiteen

b. Utviklingstrapp

1. Jobbes med utviklingstrapp på tvers av forbundet
2. Møte for å diskutere utviklingstrappen på torsdag

3. Uttaksløp – SH / alle

- a. Dette henger sammen med Norgescupen, men vi bør ha en mening om hvordan uttaket til EM skal skje, siden NM er etter EM. Det er nok et ganske populært mesterskap å være med på siden det er hos naboen.
 1. Vil vi søke utvidet kvote?
 2. Hvilke løp skal være uttaksløp? Skal vi ha flere eller et løp? Andre ting? Bør spilles inn til Toppidrettskomiteen fra oss. Skulle NC bli uttaksløp er det viktig at vi kommuniserer det også til miljøet nå i vintersesongen
- b. Uttak baseres på prestasjoner og resultater fra fjorårets sesong og løp i inneværende sesong frem til påmeldingsfrist for EM. Løp tettest opptil påmeldingsfristen vil ha en større vektning enn løp i fjorårssesongen. Opp til toppidrettskomiteen, men burde kommuniseres til utøverne så tidlig som mulig
- c. **Beate tar det mot toppidrettskomiteen**

4. NorgesCup generelt – SH

- a. Gjennomgang av NorgesCup-håndbok som TKB har satt opp

- b. Tanken er å dele denne med miljøet når den har vært gjennomgått og diskutert i komiteen
 - c. **Silje deler når dokumentet er redigert ihht diskusjon i TKB**
- 5. Lavterskel-mal – SH**
 - a. Det dukket opp en del lavterskelløp i fjor, det bør vi forsterke ved å samle praksis i en enkel mal
 - b. **Silje setter opp et forslag**
- 6. Orgbrain & best practices – SH**
 - a. Burde brukes til dokumenter: Normer, maler, møtereferater, osv
 - b. Sette opp mappestruktur som gir mening, har alle 'admintilgang'?
- 7. Status ICF Norge – Noe nytt? – Alle**
 - 1. Ikke hørt noe
 - 2. Martin hører med NHF
- 9. Eventuelt**
 - 1. SOC, hvem sitter på mandatet, hvem bestemmer hvem som har det, osv?
 - 1. De nordiske landene har snakket sammen om Nordisk, men ikke om barmark
 - 2. Hvor finnes det statutter eller lignende?
 - 3. Ta kontakt med NHF?